
Protokół Nr 37/13
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 26 marca 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 14.00.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski -Przewodniczący Komisji Finansów
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 r.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-

2017.
5. Wolne wnioski.

Ad.!
Otwarcie posiedzenia i przyj ęcie porządku.
Radny S.Sawicki wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu 5 w sprawie
zmiany uchwały Nr X/56/1l w sprawie zmiany zasad przyznawania stypendiów sportowych.
Komisj aj ednogłośnie przyj ęła wniosek.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 r.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-

2017.
5. Zmiana uchwały Nr X/56/11 w sprawie zmiany zasad przyznawania stypendiów

sportowych.
6. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z 20 lutego 2013 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 r. przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny S.Sawicki zapytał jakie środki zostały przeznaczone na remonty.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że jest przeznaczone 100 tys. zł. na szkoły podstawowe i
50 tys. zł. na gimnazja. Potem będziemy robić rozeznanie i badać potrzeby remontowe.



Radny S.Sawicki zapytał czy szkoły poradzą sobie z postępowaniem przetargowym.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że w sumie to nie będą duże kwoty i na pewno zmieszczą
się w tej granicy przetargowej.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę Pani Skarbnik żeby przy pisaniu objaśnienia do projektu
uchwały były podane kwoty. Na poprzedniej komisji i sesji były zmiany budżetu i nie
rozumiejąc pewnych zapisów została zmniejszona kwota, która była przeznaczona na
stypendia sportowe. Jeśli będą ruchy środków w budżecie to żeby było to w objaśnieniu
szczegółowo opisane. Dodatkowo analizując zmiany w budżecie w dalszym ciągu twierdzę,
że uchwała budżetowa na 2013 rok nie odzwierciedla wniosków przyjętych przez radnych na
sesji. Dotyczy to w szczególności inwestycji wykonania kanalizacji na ulicy Żwirki i Wigury,
Dywizjonu 303 i Skarżyńskiego. Pieniądze gdzieś zostały przeniesione ale nie bardzo
wiadomo gdzie.
Radny S.Sawicki dodał, że zdejmując środki z inwestycji na ulicy Roski Małe chciał pokazać
że nie ma sensu wykonywać czegoś co zostanie zaraz zmienione bo będzie tamtędy
przebiegać obwodnica mała. co do inwestycji ogrodzenia przy Szkole Podstawowej Nr 1
okazało się że zostali radni wprowadzeni w błąd bo dyrektor chciał bardziej ocieplić część
szkoły anie remontować ogrodzenie. A ogrodzenie jest zniszczone bardziej od strony
ul.Ściegiennego.
Radny J.Wierzbicki zapytał o sprawę przekazania środków na zakup samochodu do przewozu
osób niepełnosprawnych dla stowarzyszenia przy Warsztatach Terapii Zajęciowej. W
poprzednich latach były przekazywane takie środki.
Radny S.Sawicki zapytał czy może jest możliwość przekazani tych środków w porozumieniu
ze starostwem.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że wspieranie osób niepełnosprawnych nie jest zadaniem
własnym gminy i leży to w gestii starostwa.
Radny P.Kułakowski zwrócił się z prośba żeby kwota do przetargu na inwestycje ul. Żwirki i
Wigury, Dywizjonu 303 i Skarżyńskiego została uściślona i żeby ja wykonać w rok bo na
pewno się da to zrobić.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja 5 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2017
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, że w 2014 r. nie będzie dużych wielomilionowych
inwestycji do wykonania. W 2014 r. nie będzie na pewno środków na inwestycje sportowe
wiec plan wykonania ośrodka nad zalewem też nie wchodzi w grę.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że jeśli nie będzie inwestycji jednej za kilka milionów to
może będzie kilka w to miejsce.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja 6 głosami "za" przy l "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.5
Zmiana uchwały Nr X/56/11 w sprawie zmiany zasad przyznawania stypendiów sportowych
przedstawił radny Sawicki informując iż wnosił by o dokonanie kilku zmian w regulaminie
przyznania stypendiów i wprowadzenie m.in. widełek co do kwot stypendiów.



Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że stypendia zostały już przyznane i jakiekolwiek
zmiany będą dotyczyć stypendiów na przyszły rok. A projekt zmian co do kwoty stypendiów
jest z inicjatywy burmistrza opracowywany.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski zgłosił wniosek aby te zmiany przekazać dla Gminnej
Rady Sportu do zaopiniowania.
Komisj aj ednogłośnie przyj ęła wniosek.

Ad.6
Wolne wnioski.

Protok' a
Joann orzeniewska

Przewodniczył
Piotr Kułakowski


